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Proponowany porządek obrad LVIII sesji Rady Miasta przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta i prezesów spółek 

miejskich. 

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Brzeziny za 2021 r. 

9. Ocena funkcjonowania spółek miejskich za 2021 r. 

10. Ocena funkcjonowania placówek oświaty i wychowania w roku szkolnym 2021/2022. 

11. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2021 rok. 

12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2022-2025, 

2) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2022 rok, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, 

4) zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  na rok 2022, 

5) zmiany uchwały Nr XXVI/192/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 30 kwietnia 2020 

r. zmienionej uchwałą Nr XLVI/347/2021 Rady Miasta Brzeziny z dnia 28 

października 2021 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie miasta Brzeziny, 

6) zmiany uchwały Nr XXIII/167/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 30 stycznia 2020 

r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, zmienionej uchwałą Nr XXVI/193/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 

30 kwietnia 2020 r., zmienionej uchwałą Nr XXX/219/2020 Rady Miasta Brzeziny z 

dnia 27 sierpnia 2020 r. oraz zmienionej uchwałą Nr XLVI/348/2021 Rady Miasta 

Brzeziny z dnia 28 października 2021 r., 

7) sprzedaży niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka nr 2349/7, 

położonej w Brzezinach przy ul. Skłodowskiej-Curie, 

8) sprzedaży niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka nr 2350/4, 

położonej w Brzezinach przy ul. Skłodowskiej-Curie, 

9) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Brzeziny”. 

13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

14. Zakończenie sesji. 

 
 

1.  Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Maślanko otworzył LVIII sesję Rady Miasta Brzeziny            

w dnia 26 maja 2022 r. o godz. 905 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta.                            

Sesja była transmitowana na żywo do internetu przez platformę posiedzenia.pl. 
 

2.  Stwierdzenie prawomocności sesji. 

Na podstawie listy obecności, podpisanej przez 13 radnych Przewodniczący Rady Miasta 

stwierdził quorum oraz prawomocność obrad. 

Radni Adam Durański oraz Marieta Michalska spóźnili się na posiedzenie Rady Miasta. 
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Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta i prezesów spółek 

miejskich. 

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Brzeziny za 2021 r. 

9. Ocena funkcjonowania spółek miejskich za 2021 r. 

10. Ocena funkcjonowania placówek oświaty i wychowania w roku szkolnym 2021/2022. 

11. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2021 rok. 

12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2022-2025, 

2) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2022 rok, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, 

4) zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  na rok 2022, 

5) zmiany uchwały Nr XXVI/192/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 30 kwietnia 2020 

r. zmienionej uchwałą Nr XLVI/347/2021 Rady Miasta Brzeziny z dnia 28 

października 2021 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie miasta Brzeziny, 

6) zmiany uchwały Nr XXIII/167/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 30 stycznia 2020 

r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, zmienionej uchwałą Nr XXVI/193/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 

30 kwietnia 2020 r., zmienionej uchwałą Nr XXX/219/2020 Rady Miasta Brzeziny z 

dnia 27 sierpnia 2020 r. oraz zmienionej uchwałą Nr XLVI/348/2021 Rady Miasta 

Brzeziny z dnia 28 października 2021 r., 

7) sprzedaży niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka nr 2349/7, 

położonej w Brzezinach przy ul. Skłodowskiej-Curie, 

8) sprzedaży niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka nr 2350/4, 

położonej w Brzezinach przy ul. Skłodowskiej-Curie, 

9) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Brzeziny”. 

13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

14. Zakończenie sesji. 
 

4.  Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

Zastępca Burmistrza przedstawił informację z prac między sesjami: 
 

- 25 kwietnia otrzymaliśmy informację ze Stowarzyszenia Mroga o pozytywnej ocenie wniosku 

o dofinansowanie zadania pn. „Rozszerzenie oferty kulturalnej Muzeum Regionalnego w 

Brzezinach poprzez modernizację sceny plenerowej, wykonanie wiaty imprezowo-wystawowej 

oraz zakup wyposażenia umożliwiającego organizację imprez plenerowych” w ramach 
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poddziałania 19.2 „Wsparcie na wdrażanie operacji w ramach strategii rozwoju lokalnego 

kierowanego przez społeczność” objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2014-2020 - rozwój ogólnodostępnej niekomercyjnej infrastruktury. Poziom dofinansowania 

63,63%. Całkowita wartość projektu: 187.291,00 zł. Wnioskowana kwota dofinansowania: 

119.193,00 zł. Zakres projektu: modernizacja sceny, wiata wraz z montażem,  zestawy biesiadne 

(stół i 2 ławki) oraz  zakup: ławek do ogniska, kolumn aktywnych, mikrofonów 

bezprzewodowych ze stacją, mikrofonów przewodowych, statywów do mikrofonów, statywów  

do kolumn i dekoracyjnej gabloty wolnostojącej. Po weryfikacji wniosku przez  Stowarzyszenie 

został on przekazany do oceny Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego 
 

-28 kwietnia Pani Burmistrz podpisała umowę  na zadanie „Zakup ciągnika rolniczego wraz z 

osprzętem” (zamiatarki) P.H.U. ZIMEX Halina Zimoch z Leszczy (p-ta Łęczyca) na kwotę 

330.000,00zł brutto. Termin odbioru 120 dni od podpisania umowy, 
 

- 3 maja Władze Miasta uczciły święto Konstytucji 3-Maja, 
 

- 5 maja odbyła się rada budowy w sprawie realizacji inwestycji – budowy kanału w ramach 

zadania „Przeciwdziałanie zagrożeniu powodziowemu”, 
 

- 6 maja Miasto złożyło wniosek o przyznanie pomocy finansowej w ramach projektu 

„Województwo Łódzkie Ogrodem Polski” - „Ogrody przyjazne naturze” na realizację zadania 

pn. „Zagospodarowanie terenu przy ul. Waryńskiego w Brzezinach poprzez budowę urządzeń 

infrastruktury sportowo-rekreacyjnej, tężni solankowej, ogrodu z łąką kwietną, innymi 

nasadzeniami i elementami małej architektury” – budowa ogrodu z łąką kwietną, innymi 

nasadzeniami i elementami małej architektury”. Zadanie polegać będzie na zagospodarowaniu 

terenu przy ul. Waryńskiego w Brzezinach o powierzchni 0,97 ha poprzez budowę ogrodu z łąką 

kwietną, innymi nasadzeniami i elementami małej architektury. Zadanie obejmuje 

przygotowanie terenu (wykopanie pni, korzeni, kłączy, gruzu, zebranie śmieci, wywiezienie 

urobku); zakup i nawiezienie ziemi oraz żwiru, niwelację terenu, zakup nasion na łąkę kwietną i 

jej założenie (mechaniczne przygotowanie terenu pod trawnik, wysiew mieszanki łąkowej oraz 

nawozu), montaż obrzeża trawnikowego typu eko-bord, zakup i montaż elementów małej 

architektury – tablic edukacyjnych, budek lęgowych dla ptaków oraz ula edukacyjnego 

Wnioskowane zadanie będzie stanowić docelowo element szerszego przedsięwzięcia 

inwestycyjnego, które, w miarę możliwości finansowych beneficjenta, obejmie również 

zamocowanie mostku na kanale i jego wzmocnienie, budowę urządzeń infrastruktury sportowo-

rekreacyjnej i tężni solankowej. Wnioskowana kwota dotacji 150.000 zł. Poziom 

dofinansowania – 100 %, 
 

- 6 maja odbyło się spotkanie w Brzezinach z prezesem SIM Łódzkie. Dyskutowano nt. 

koncepcji zagospodarowania terenu przekazanych działek i rozwiązań architektonicznych 

przyszłych budynków mieszkalnych, 
 

- 11 maja Władze Miasta spotkały się z p. Piotrem Ciepluchą – Wicewojewodą Łódzkim w 

sprawie bieżącej współpracy, 
 

- 16 maja odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie omówienia zakresu do 

przygotowania wniosku o dofinansowanie z Ministerstwa Sportu i Turystyki  modernizacji 

kompleksów sportowych „Moje Boisko – ORLIK 2012”, 
 

- 17 maja Pani Burmistrz uczestniczyła w uroczystościach w Łodzi - „80 rocznicy Getta 

Łódzkiego”, 
 

- 18 maja odbyło się spotkanie z płk. Wasilewskim w sprawie organizacji Pikniku Wojskowego 

w Muzeum Regionalnym, 
 

- 21 maja na terenie Muzeum zorganizowano Piknik Wojskowy, 
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- 24 maja po przeprowadzonym postępowaniu w trybie podstawowym bez negocjacji na 

wykonanie zadania „Remont drogi gminnej ul. Ludowej w Brzezinach– etap II” wybrany został 

wykonawca - Przedsiębiorstwo  Budowy Dróg i Mostów EBEDIM sp. z o.o. z Piotrkowa 

Trybunalskiego za kwotę 513.480,37 zł brutto, 
 

- 25 maja 2022 r. Miasto Brzeziny złożyło wniosek o dofinansowanie projektu pn. „Usunięcie 

szkód powstałych w 2021 r. na terenie Miasta Brzeziny w wyniku niekorzystnych warunków 

atmosferycznych” ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Łodzi. Projekt polega na likwidacji szkód powstałych w wyniku silnych wiatrów i 

burzy z 14 i 15 lipca 2021 r. poprzez udrożnienie zamulonych piachem separatorów  wraz z 

utylizacją szlamów z czyszczenia, wymianę inwertera, 2 paneli fotowoltaicznych i przewodów 

elektrycznych dotyczących instalacji fotowoltaicznej na budynku Urzędu Miasta Brzeziny, 

wymianę inwertera i przewodów elektrycznych dotyczących instalacji fotowoltaicznej na 

budynku Szkoły Podstawowej nr 3 w Brzezinach, usunięcie z miejskich ulic piachu, 

nieczystości i pozostałości roślinnych na odcinku 24.764 m2 . Wartość zadania 147.285,00 zł. 

Wnioskowana kwota dotacji – 145.812,000 zł. Poziom dofinansowania – 99 %.  
 

Dyskusja. 
 

Radny Janusz Nowański odnosząc się do ostatniego zapisu z informacji Burmistrza zapytał, czy 

jest sens inwestować w naprawę fotowoltaiki skoro w dalszym ciągu nie mamy potwierdzenia, 

że panele zamontowane na budynkach użyteczności publicznej podległych Miastu przynoszą 

efekty i inwestycja jest opłacalna? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż zgadza się z radnym, iż wykonana wówczas inwestycja 

nie była spójna. Rzeczywiście zamontowano fotowoltaikę jednak bez wymiany instalacji 

elektrycznej, która umożliwiłaby odbiór energii elektrycznej. Poza tym były to stare urządzenia. 

Zaplanowane działania dotyczące wymiany inwertera pozwolą na odbiór wytwarzanej energii.  
 

Radny Dariusz Guzek zapytał o zakres modernizacji ORLIK-ów oraz poziom dofinansowania 

inwestycji. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż poziom dofinansowania wynosi 50%, a wartość projektu 

szacowana jest na 250.000,00 zł. Projekt obejmuje przede wszystkim remont budynków i 

oświetlenia oraz dosypanie granulatu. Podczas przerwy radni otrzymają informację nt. zakresu 

modernizacji. 
 

Radny Daniel Szymczak nawiązując do spotkania z prezesem SIM Łódzkie zapytał jakie 

zostaną zastosowane rozwiązania architektoniczne i co one wniosą do osiedla? 
 

Zastępca Burmistrza poinformował, iż prezes SIM-u przekazał wstępna koncepcję 

zagospodarowania terenu i jego wygląd. Tak, jak już wcześniej proponował w czerwcu chciałby 

spotkać się z radnymi odnośnie przedyskutowania zapisów ustawy pomocowej i wówczas także 

przekazana zostanie radnym wstępna koncepcja zagospodarowania terenu, która być może do 

tego czasu zostanie zatwierdzona. 
 

Radny Dariusz Guzek odnosząc się do odpowiedzi na zadane przez niego wcześniej pytanie 

powiedział, iż chodziło mu jedynie o odpowiedź czy w ramach modernizacji będzie robione coś 

więcej, niż remont dachu na SP Nr 2 i uzupełnienia granulatu. W związku z tym pisemna 

odpowiedź nie będzie konieczna. 
 

Zastępca Burmistrza odparł, że pomimo to radnym mailem zostanie przesłany wyciąg z w/w 

wniosku. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki poruszył temat systematycznego 

czyszczenia separatora, do którego po ulewach wpływają ogromne ilości piachu z drogi 

wojewódzkiej. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że sytuacja jest monitorowana i w razie potrzeby 

interweniujemy w Drogach Wojewódzkich. Jeśli chodzi o nasze drogi to w tym celu 28 kwietnia 

został zakupiony ciągnik rolniczy wraz z zamiatarką.  
 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie złożyli żadnych interpelacji, ani zapytań. 
 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, co do otrzymanych odpowiedzi na złożone interpelacje. 
 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta i prezesów spółek 

miejskich.    

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki zapytał dyrektor Miejskiego Domu Kultury 

ile było zwrotów gazety BIS w ciągu poprzedniego roku? 
 

Dyrektor MDK Joanna Kędzia-Kamińska odpowiedziała, iż ilość zwrotów jest różna – w 

ostatnim czasie od 200-300 szt. Niestety nie pamięta, ile było łącznie zwrotów w ubiegłym roku.  
 

Wiceprzewodniczący zasugerował, że być może zmiana zawartości gazety spowodowałaby 

wzrost sprzedaży, a jeśli nie to może warto byłoby pomyśleć o zmniejszeniu nakładu. 
 

Pani dyrektor odpowiedziała, iż zmniejszenie ilości nakładu spowoduje wzrost kosztu produkcji, 

co będzie mieć również przełożenie na wzrost ceny egzemplarza gazety. Dodała, iż 200 szt. 

zwrotów to mała ilość. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaki procent nakładu stanowią zwroty? 
 

Pani dyrektor odpowiedziała, iż nakład wynosi 1.600 szt. 
 

Wiceprzewodniczący poprosił Panią dyrektor o przygotowanie odpowiedzi na swoje pytanie na 

piśmie. 
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Tomczak-Dratkiewicz, która w 

uzupełnieniu odpowiedzi dyrektor MDK-u poinformowała, iż w lutym komisja przeprowadzała 

kontrolę w BIS-ie i średnia ilość zwrotów gazety za zeszły rok to około 250 szt. przy nakładzie 

1.600 egzemplarzy. 
 

Radny Janusz Nowański zapytał prezesa ZUK-u Janusza Cywińskiego, czy zostanie w tym roku 

wykonana kanalizacja „w ulicy bez nazwy odchodzącej od ul. Polnej”? 
 

Prezes ZUK-u Janusz Cywiński odpowiedział, iż spółka posiada projekt, pozwolenie i materiały 

do wykonania kanalizacji, natomiast problem stanowi wykonany przez mieszkańców dywanik 

asfaltowy, który może zostać uszkodzony podczas wykonywania inwestycji. 

Mieszkańcy wiedzieli, że będzie wykonywana kanalizacja i pomimo interwencji i prośby Pani 

Burmistrz i tak wykonali dywanik. 

Na najbliższej Radzie Nadzorczej zostanie podjęta decyzja, czy inwestycja zostanie wykonana. 
 

Radny Janusz Nowański zaproponował, aby na w/w spotkanie zaprosić przedstawicieli 

mieszkańców w/w ulicy i uświadomić im, że podczas wykonywania kanalizacji może dojść do 

uszkodzenia dywanika i jak najszybciej przejść do realizacji inwestycji, ponieważ koszt 

inwestycji z uwagi na drastyczny wzrost cen będzie również wzrastał. 
 

Prezes ZUK-u poparł pomysł spotkania z mieszkańcami. 
 

Radny Daniel Szymczak podziękował Pani prezes PEC-u za podłączenie kolejnych wspólnot do 
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sieci oraz Pani Burmistrz za odtworzenie infrastruktury oraz remont schodów, które odchodzą 

od ul. Przechodniej do ul. Św. Anny. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż Pani prezes PEC-u usprawiedliwiła swoją 

dzisiejszą nieobecność koniecznością uczestniczenia w grupie zakupowej węgla. 

Następnie zwrócił uwagę, iż właściwie inicjatorem dociepleń oraz przyłączeń jest TBS. 
 

Radny Daniel Szymczak podziękował również prezes TBS. 
 

8.  Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Brzeziny za 2021 r. 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Brzezinach p. Barbara Kosma przedstawiła 

informację nt. stanu sanitarnego Miasta. Poinformowała, iż na 2021 roku w ewidencji PPIS w 

Brzezinach widniało 459 obiektów, przeprowadzono ogółem 339 kontroli oraz 390 kontroli 

związanych z wystąpieniem stanu epidemii COVID-19 oraz wydano 10 decyzji 

administracyjnych. Można powiedzieć, iż stan sanitarny Miasta jest na zadawalającym 

poziomie. Następnie omówiła m.in. stan wykonawstwa szczepień ochronnych, stan sanitarno-

higieniczny podmiotów leczniczych, stan sanitarny obiektów żywności, żywienia i produktów 

kosmetycznych, jakość wody przeznaczonej do spożycia oraz do celów rekreacyjno-

sportowych, stan sanitarno-techniczny obiektów użyteczności publicznej, warunki sanitarno-

higieniczne w środowisku pracy, działalność w zakresie zapobiegawczego nadzoru sanitarnego, 

warunki sanitarno-higieniczne w szkołach oraz innych placówkach oświatowo-

wychowawczych, a także podejmowane przez Sanepid działania promujące zdrowie.  

W dalszym ciągu jednym z głównych problemów rozprzestrzeniania się chorób wśród dzieci 

jest uchylanie się rodziców od obowiązkowych szczepień dzieci.  

Pani dyrektor zaapelowała do Zastępcy Burmistrza, aby Miasto przygotowało się do pozyskania 

funduszy mających na celu realizację wydanej przez PPIS decyzji odnośnie remontu 

infrastruktury sanitarnej przy sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej Nr 3. Termin 

wykonania decyzji do końca przyszłego roku. 

Podziękowała również dyrektorowi Centrum Kultury Fizycznej oraz Zastępcy Burmistrza za 

pomoc w organizacji konkursu dla mieszkańców miasta Brzeziny oraz przekazanie 5 seansów w 

grocie solnej dla osób, które wygrały w konkursie. 

Informacja złożona została w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 
 

W tym punkcie na posiedzenie Rady Miasta przybył spóźniony radny Adam Durański. 
 

Dyskusja. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki nawiązując do informacji odnośnie 

wykrycia 1 nowego przypadku gruźlicy w 2021 roku zapytał, czy w związku z tym 

zakwalifikowano jakąś grupę mieszkańców do leczenia gruźlicy?  
 

Pani dyrektor odpowiedziała, iż takie działania podejmuje lekarz. Wspomniany1 przypadek to 

nowe zachorowanie w 2021 roku, natomiast na terenie miasta mamy kilka przypadków gruźlicy 

przewlekłej, są to przypadki jeszcze nie przeleczone w 100%. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

W tym punkcie na posiedzenie Rady Miasta przybyła spóźniona radna Marieta Michalska. 
 

9. Ocena funkcjonowania spółek miejskich za 2021 r. 

Prezes TBS-u Ewa Mądra-Chojka przedstawiła sprawozdanie z funkcjonowania spółki za 2021 

rok – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Poinformowała, iż spółka zakończyła rok 2021 zyskiem brutto w wysokości 226.352,20 zł (tj. 

100.492,20 zł netto). 
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Spółka w najbliższym czasie zamierza skupić się na działaniach mających na celu zachowanie 

dodatniego wyniku finansowego poprzez ograniczenie kosztów, ale również zwiększenie 

przychodów poprzez jak najefektywniejsze wykorzystanie majątku spółki, w szczególności 

poprzez przeprowadzanie remontów i modernizacji podwyższających standard posiadanych 

zasobów, uruchamianie lokali niezasiedlonych oraz sprzedaż lokali. 
 

Dyskusja. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki zapytał czy spółka posiada wyroki 

eksmisyjne, których nie można zrealizować w związku z brakiem lokali socjalnych? 
 

Pani prezes odpowiedziała. iż spółka uzyskała dwa wyroki eksmisyjne. Spółka próbuje 

załatwiać tą kwestię we własnym zakresie starając się, aby dłużnik spłacił zaległość, a następnie 

zamienił się na lokal z niższym standardem. W praktyce TBS w ostatnich latach nie 

występowało do Miasta o przyznanie lokalu socjalnego w ramach egzekucji tych wyroków, 

ponieważ prawda jest taka, że Miasto nie posiada wolnych lokali i samo wynajmuje je od spółki. 

W większości jest tak, że ludzie nawet, jeśli mają wyroki to pozostają w tych samych lokalach, 

tylko płacą jak za lokale socjalne. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Prezes Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o.o. Janusz Cywiński przedstawił informację nt. 

funkcjonowania spółki za 2021 rok – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Poinformował, iż spółka za 2021 rok osiągnęła zysk brutto w wysokości 853.879,15 zł (tj. 

774.761,15 zł netto), natomiast strata wody wyniosła 13,97% (nastąpił wzrost w stosunku do 

poprzedniego roku o 0,56%). Następnie omówił najbliższe plany inwestycyjne spółki. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

10. Ocena funkcjonowania placówek oświaty i wychowania w roku szkolnym 2021/2022. 

P.o. dyrektora Żłobka Miejskiego “Maluch” w Brzezinach Anna Juraś przedstawiła 

sprawozdanie z działalności placówki w roku szkolnym 2021/2022 – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań.  
 

Dyrektor Przedszkola Nr 1 w Brzezinach Elżbieta Ostrowska przedstawiła sprawozdanie z 

działalności placówki w roku szkolnym 2021/2022 – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Sprawozdanie z działalności Przedszkola Nr 3 w Brzezinach w roku szkolnym 2021/2022 

przedstawiła dyrektor Agnieszka Gazda – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż informację nt. funkcjonowania 

Szkoły Podstawowej Nr 1 oraz Szkoły Podstawowej Nr 2 przedstawi Naczelnik Wydz. ZJ 

Grzegorz Kozieł. 
 

Naczelnik Wydz. ZJ poinformował, iż dyrektorzy SP Nr 1 i SP Nr 2 są dziś nieobecni, ponieważ 

w szkołach odbywają się egzaminy ośmioklasistów, a dyrektorzy zobowiązani są również do 

dostarczenia po egzaminie całej dokumentacji do Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej w Łodzi. 

Następnie w imieniu dyrektorów przedstawił informacje odnośnie funkcjonowania obu szkół w 

roku szkolnym 2021/2022 – informacja w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
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Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 Jolanta Nielepkowicz przedstawiła informację nt. 

funkcjonowania szkoły w roku szkolnym 2021/2022 – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 15-minutową przerwę. 
 

Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 

 

11. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2021 rok. 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła analizę stanu gospodarki 

odpadami komunalnymi za 2021 rok – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Janusz Nowański poprosił, aby w kolejnych ulotkach informacyjnych zamieścić 

informację jakiego rodzaju odpadów nie należy wystawiać do odbioru na posesjach prywatnych. 
 

Radny Daniel Szymczak odnosząc się również do kwestii niskiej świadomości i poziomu 

zaangażowania mieszkańców poprosił, aby w kolejnym biuletynie informacyjnym znalazła się 

informacja nt. selektywnego zbierania śmieci i możliwości oddawania ich na PSZOK – chodzi 

np. o gruz, styropian, a także odpady zielone (gałęzie), które dodatkowo będą mogły być 

„przemielone” na miejscu. 
 

Zastępca Naczelnika odpowiedziała, że w najbliższym wydaniu BIS-u pojawi się taka 

informacja. 
 

Radny Krzysztof Sienkiewicz zapytał, gdzie należy oddawać szkło? 
 

Zastępca Naczelnika odpowiedziała, iż mamy dwa rodzaje szkła – szkło opakowaniowe, które 

wrzucamy do pojemnika na odpady szklane oraz szkło płaskie np. szyby, które można 

przywozić na PSZOK. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poprosił, aby poinformować firmę, która obsługuje aplikację 

PSZOK, aby uaktualnili terminarz przyjmowania odpadów, gdyż w terminarzu pominięty jest 

wtorek. 

Dodatkowo zwrócił również uwagę, iż na ulotkach zawierających harmonogram odbioru 

odpadów na 2022 rok zapisane jest „z Gminy Brzeziny”, a nie „z Miasta Brzeziny” i w związku 

z tym prosi, aby również to poprawić przy drukowaniu kolejnego harmonogramu. 
 

Zastępca Naczelnika odpowiedziała, iż sprawdzi w/w kwestie i podejmie odpowiednie 

działania. 
 

12.  Rozpatrzenie projektów uchwał. 

Głos zabrał radny Daniel Szymczak, który poprosił, aby przed rozpoczęciem bloku uchwał 

porozmawiać jak wyglądają sprawy budżetu i majątku Miasta Brzeziny. 

Następnie zapytał o kwotę 500.000,00 zł, którą w zeszłym miesiącu Rada Miasta uchwaliła na 

podwyżki dla pracowników, które miały być wypłacone w maju, a niestety do dnia dzisiejszego 

pracownicy tych pieniędzy nie otrzymali. W związku z tym chciałby wiedzieć jaka jest tego 

przyczyna? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż nie jest adresatem tego pytania. „Wyłącznym adresatem 

tego pytania jest Burmistrz Ilona Skipor, to jej wyłączne kompetencje”. Niemniej jednak uważa, 

że w najbliższym czasie należy spodziewać się takich podwyżek. 
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Radny zapytał także, jak wygląda stan majątku Miasta w działkach - jakie działki posiadamy? 

Zwrócił uwagę, iż w ostatnim czasie prawie co sesje pojawiają się uchwały sprzedaży działek, 

co bardzo niepokoi radnego, gdyż zastanawia się czy budżet oby na pewno „się spina”. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż informacja nt. mienia komunalnego procedowana jest 

razem z absolutorium i wówczas radni otrzymają bardzo szczegółową analizę. Komisja 

Rewizyjna już ten dokument otrzymała. 
 

Radny Daniel Szymczak odparł, iż dysponuje już w/w informacją i może ją przedstawić: 

- tereny obiektów produkcyjnych  - 19 działek zlokalizowanych w 4 miejscach -  na ul. 

Waryńskiego, Wojska Polskiego, Św. Anny oraz ul. Wodociągowej. 

- działki pod teren zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej - 7 miejsc. 

- działki pod teren zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej - 1 miejsce. 

Radny podkreślił, że jeżeli w takim tempie nadal będziemy sprzedawać działki to wkrótce nie 

będziemy mieć już żadnego majątku. W związku z tym chciałby wiedzieć, co się dzieje w 

budżecie, że zmuszeni jesteśmy do sprzedaży w/w terenów? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż uchwalony budżet przewidywał takie działania. Poprosił, 

aby pani Skarbnik poinformowała jakiej wysokości wpływy zaplanowano na 2022 rok ze 

sprzedaży działek? 
 

Pani Skarbnik odpowiedziała, iż ponad 3.600.000,00 zł. 
 

Zastępca Burmistrza dopowiedział, iż podejmowane działania są konsekwencją realizacji 

budżetu, natomiast na poprzedniej sesji procedowany był wniosek składany na potrzeby 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej odnośnie bloków. Wiąże się to również z koniecznością 

przekazania działek i zapłaceniem VAT-u. 
 

Radny Daniel Szymczak dopowiedział, iż Miasto powinno bardziej rozsądniej rozporządzać 

posiadanym majątkiem, aby nie zadłużać Miasta. 

Następnie radny zapytał, czy w ciągu ostatnich trzech miesięcy została sprzedana działka na ul. 

Waryńskiego, a jeśli tak to kto ją nabył? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż za chwilę zostanie to sprawdzone i radnemu zostanie 

udzielona odpowiedź. 

Podkreślił, że jeżeli na strefie nie będzie przedsiębiorców to Miasto nie uzyska wsparcia ze 

strony Łódzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej na budowę drogi. Poczyniliśmy już pewne 

kroki, jednak aby można było wybudować drogę to trzeba mieć dla kogo. Miasto podejmuje 

działania, aby była to strefa ekonomiczna z prawdziwego zdarzenia. 
 

Radny Dariusz Guzek odnosząc się do obu działek, których sprzedaż będzie procedowana w 

dniu dzisiejszy powiedział, iż pamięta rozmowę, kiedy to padł pomysł, żeby przeznaczyć je pod 

tanie budownictwo. Sprzedaż w/w działek z przeznaczeniem budownictwa wielorodzinnego 

doprowadzi do tego, że działki zostaną zakupione przez developera, który wybuduje bardzo 

drogie, komercyjne mieszkania i również to nie rozwiąże problemu braku mieszkań na rynku 

brzezińskim. Dodał, iż w dobie ostatniej pandemii, kryzysu ekonomicznego i wysokiej inflacji 

mało kogo będzie stać, szczególnie młodych ludzi na wykupienie takich drogich mieszkań. 

W związku z tym proponuje, aby na razie zrezygnować ze sprzedaży tych dwóch działek i 

pozostawić je w rezerwie z przeznaczeniem chociażby pod SIM. Być może SIM będzie się 

rozwijał i w przyszłości uda się wybudować kolejne budynki wielorodzinne z przeznaczeniem 

na tzw. „tanie mieszkania”; można byłoby również scalić obie działki. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż scaleni działek wiązać się będzie z kolejnymi kosztami. 

Podkreślił, iż należy pamiętać o tym, że przy SIM-ie oprócz przekazania działki musimy 

zapłacić VAT, na który nie ma zaplanowanych środków w budżecie i to właśnie przychodami ze 

sprzedaży działek Miasto chciałoby pokryć w/w koszty. 
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Następnie dodał, iż na czerwiec zaplanuje spotkanie w sprawie SIM-u, na które zostanie 

zaproszony prezes spółki. 
 

Radny Dariusz Guzek powiedział, że jeżeli tak niezbędne są środki ze sprzedaży działek, aby 

uratować budżet miasta to proponuje przeznaczyć do sprzedaży działki pod budownictwo 

jednorodzinne. 
 

Zastępca Burmistrz odpowiedział, iż sprzedaż dotyczy dwóch działek – jednej przeznaczonej 

pod budownictwo jednorodzinne.  
 

Radny odniósł się również do wyceny działek – powiedział, iż zaproponowana cena „jest ceną 

śmieszną i na pewno bardzo niską” patrząc na ceny wolnorynkowe działek na terenie miasta 

Brzeziny. 
 

Zastępca Burmistrza poprosił Przewodniczącego Rady o przełożenie dyskusji odnośnie 

sprzedaży działek do merytorycznych punktów – pkt 12.7. i 12.8. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta odnosząc się do sprawy podwyżek dla pracowników 

powiedział, że zgadza się, że jest to sprawa Pani Burmistrz, ale Pani Skarbnik powinna wiedzieć 

dlaczego pracownicy nie otrzymali jeszcze podwyżek sokoro środki na ten cel zostały 

uchwalone. 
 

Skarbnik Miasta odparła, że pieniądze są zabezpieczone w budżecie i podwyżki będą, 
 

12.1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Brzeziny na lata 2022–2025 

Skarbnik Miasta Izabela Kolasa przedstawiła projekt uchwały - w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo Budżetowej Marek Matyszczak odpowiedział, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

8. – „za”, 

2. – „przeciw”, 

4. – „wstrzymujących się od głosu”, 

1. – nieobecny podczas głosowania. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 

2022 rok 

Skarbnika Miasta Izabela Kolasa przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo Budżetowej Marek Matyszczak odpowiedział, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 



12 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

9. – „za”, 

2. – „przeciw”, 

2. – „wstrzymujących się od głosu”, 

2. – nieobecnych podczas głosowania. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia zakresu 

pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa  

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic przedstawiła i odczytała projekt uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

Wyjaśniła, iż w/w uchwała porządkuje jedynie zapisy wcześniej podjętej uchwały. Służby 

Wojewody skreśliły z tej uchwały publikację w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Łódzkiego, jednak każda uchwała musi zawierać zapisy wejścia w życie dlatego został 

przygotowany projekt uchwały. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  4. – nieobecnych podczas głosowania. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  na rok 

2022 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Uzależnień Krzysztof Kotynia przedstawił projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Spraw Społecznych? 
 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Daniel Szymczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Pełnomocnika, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  4. – nieobecnych podczas głosowania. 

Uchwała została podjęta. 
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Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/192/2020 Rady 

Miasta Brzeziny z dnia 30 kwietnia 2020 r. zmienionej uchwałą Nr XLVI/347/2021 Rady 

Miasta Brzeziny z dnia 28 października 2021 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Brzeziny 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu 

do niniejszego protokołu.  
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
 

Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego Marek Matyszczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Zastępcę Naczelnika, Przewodniczący Rady Miasta 

poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  4. – nieobecnych podczas głosowania. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/167/2020 Rady 

Miasta Brzeziny z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, zmienionej uchwałą Nr XXVI/193/2020 Rady 

Miasta Brzeziny z dnia 30 kwietnia 2020 r., zmienionej uchwałą Nr XXX/219/2020 Rady 

Miasta Brzeziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. oraz zmienionej uchwałą Nr XLVI/348/2021 

Rady Miasta Brzeziny z dnia 28 października 2021 r. 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek poprosiła o wprowadzenie do projektu 

uchwały autopoprawek, które zostały radnym rozdane przed sesją. Autopoprawki zostały 

naniesione w kolorze czerwonym na pierwotną wersję projektu uchwały.  

Następnie omówiła projekt uchwały wraz z naniesionymi autopoprawkami - stanowi on 

załącznik do niniejszego protokołu.  
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
 

Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego Marek Matyszczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Z uwagi, iż projekt uchwały jest dość obszerny Przewodniczący Rady poprosił Zastępcę 

Naczelnika jedynie o odczytanie tytułu projektu, a następnie poddał go pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  3. – nieobecnych podczas głosowania. 
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Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży niezabudowanej nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 2349/7, położonej w Brzezinach przy ul. Skłodowskiej-Curie 

Naczelnika Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

Następnie powiedział, iż powody sprzedaży działek zostały wyjaśnione podczas wcześniejszej 

dyskusji. W związku z tym jeśli radni mają jeszcze jakieś pytania to chętnie na nie odpowie. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Janusz Nowański powiedział, iż podczas przedstawiania porządku obrad przez 

Przewodniczącego Rady zgłaszał się, aby zgłosić wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad 

obu projektów uchwał dotyczących sprzedaży działek, jednak nie został zauważony. Radny 

wyjaśnił, iż na wtorkowej komisji głosował za sprzedażą, jednak po rozmowach z pozostałymi 

radnymi oraz mieszkańcami uważa, że kwestia sprzedaży powinna być jeszcze raz 

przeanalizowana, również przez pryzmat lokalizacji własnych inwestycji w przyszłości. Ponadto 

radny zwrócił także uwagę na bardzo niską cenę sprzedaży działek. 
 

Przewodniczący Rady Miasta przeprosił radnego, iż nie zauważył jego wcześniejszej chęci 

zabrania głosu, niemniej jednak uważa ich podczas głosowania radni dadzą wyraz swojej opinii 

w w/w kwestii. 
 

Głos zabrał Naczelnik Wydz. RI, który odnosząc się kwestii ceny sprzedaży działek powiedział, 

iż jest to kwota podana przez uprawnionego rzeczoznawcę majątkowego, na podstawie aktów  

notarialnych sprzedaży działek w podobnym rejonie na podstawie rzeczywistych kwot 

sprzedaży działek. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic poinformowała, iż opinia komisji była pozytywna. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Naczelnika, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

1. – „za”, 

7. – „przeciw”, 

3. – „wstrzymujących się od głosu”, 

4. – nieobecnych podczas głosowania. 

Uchwała nie została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży niezabudowanej nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 2350/4, położonej w Brzezinach przy ul. Skłodowskiej-Curie 

Naczelnika Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic poinformowała, iż opinia komisji była pozytywna. 
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Po odczytaniu projektu uchwały przez Naczelnika, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

0. – „za”, 

7. – „przeciw”,  

4. – „wstrzymujących się od głosu”, 

4. – nieobecnych podczas głosowania. 

Uchwała nie została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 

Brzeziny” 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

Wyjaśnił, iż w/w uchwała została podjęta przez radnych 31 marca 2022 roku, jednak w trakcie 

analizy nadzór prawny Wojewody zgłosił pewne zastrzeżenia, które zostały przez Miasto 

uwzględnione, niemniej jednak z uwagi iż Urząd Wojewódzki w ciągu 30 dni zobowiązany jest 

do rozstrzygnięcia kwestii spornych dlatego wydał rozstrzygnięcie uchylające w/w uchwałę. 

Miasto przesłało do nadzoru nowy projekt uchwały z uwzględnieniem wskazanych uwag i 

został on pozytywnie przyjęty. W związku z powyższym wystąpiła potrzeba ponownego 

podjęcia uchwały w/w przedmiocie. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Naczelnika, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  3. – nieobecnych podczas głosowania. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki, który poruszył temat projektu 

dotyczącego pomp ciepła – zapytał kiedy przyjedzie wykonawca i dokona obiecanego 

przeglądu? 
 

Zastępca Burmistrza odparł, iż termin przeglądu został przełożony z uwagi, iż mieszkańcy w 

niektórych budynkach jeszcze grzeją. Po zakończeniu okresu grzewczego – w czerwcu – 

zostanie przeprowadzona weryfikacja instalacji u mieszkańców.  
 

Radny Daniel Szymczak zapytał, czy działa już kamera zamontowana na Pl. Jana Pawła II i czy 

w/w system można byłoby rozszerzyć o kamery, które monitorowałyby plac zabaw na ul. 

Przechodniej? 
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Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż na Pl. Jana Pawła II znajdują się 3 kamery, które 

funkcjonują na zasadzie użyczenia i system ten już działa. W tym roku nie widzi możliwości, 

zamontowania kamer na placu zabaw, gdyż Miasto musi „zacisnąć pasa” i szukać innych źródeł 

opłacenia VAT-u do SIM-u. W związku z tym prosi o złożenie wniosku do budżetu na przyszły 

rok. Dodał, iż w przypadku gdyby pojawił się odpowiedni konkurs Miasto na pewno złoży 

wniosek, gdyż jego realizacja na pewno objęłaby już przyszły rok. 
 

Radny dopytał, czy udało się już ustalić kto zakupił działkę w strefie? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż 30 marca 2022 roku został podpisany akt notarialny 

2016/17 na działkę na ul. Waryńskiego o pow. ponad hektar za kwotę 470.660,00 zł netto 

nabywcą była firma ANDRO. 
 

Na zakończenie radny Daniel Szymczak podziękował Władzom Miasta za znalezienie 

„dobrego” projektu na zagospodarowanie skwerku na ul. Waryńskiego, a radnym za włączenie 

się w akcję pomocy dla rodziny z Ukrainy. 
 

14.  Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LVIII sesji Rady Miasta Brzeziny, Przewodniczący 

Rady Miasta Grzegorz Maślanko zamknął posiedzenie o godz. 1342 . 

 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na nośniku DVD opisane w następujący 

sposób „LVIII sesja Rady Miasta Brzeziny z 26.V.2022r.”, przechowywane w Biurze Obsługi 

Rady Miasta oraz publikowane na stronie internetowej pod adresem: 

https://portal.posiedzenia.pl/brzeziny?. 

 

 

Przewodniczący Rady 

                       Grzegorz Maślanko 

https://portal.posiedzenia.pl/brzeziny

